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Protokół Nr LV/2022 z LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 29 września 2022 

roku w Urzędzie Gminy w godzinach od 14:00 do 16:31. 

 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich sołtysi – lista obecności sołtysów 

i zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030; 

c) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030;  

d) wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie  umową użyczenia pomieszczeń 

znajdujących się w budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach 

Pańskich – Kolonia; 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  położonych w miejscowości 

Marianów-Kolonia;  

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy cywilno-prawnej na zajęcie części działki drogi wewnętrznej będącej 

własnością gminy Kawęczyn; 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji budżetu gminy za pierwsze półrocze 2022 

roku.  

8. Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 12-u 

radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy 

Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy na ostatniej sesji były składane jakieś wnioski i 

interpelacje, ponieważ z tego co pamięta nie miało to miejsca i można usunąc ten punkt z 

porządku obrad.   
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Wójt Gminy J. Nowak odpowiedział, że na sesji została złożona jedna interpelacja od radnych: 

pana Sylwestra Przyłęckiego i pana Sylwestra Kasprzaka oraz że chciałby przedstawić 

odpowiedź na nią.  

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że w takim razie przedmiotowy punkt zostaje                               

w porządku obrad .  

 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne.  

 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila  
 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z LIV Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, 

aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila 
 

Protokół z LIV Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

Ad. 6.  Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a)zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Głos zabrała Skarbnik Gminy E. Balcerzak, która powiedziała, że rozpocznie od zmian 

przekazanych przez Ministra Finansów. Pierwsza z tych zmian dotyczy zwiększenia subwencji 

oświatowej o kwotę 25.805,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia dotychczasowych 

nauczycieli stażystów i nauczycieli kontraktowych, które będą realizowane od 1 września 2022 

roku. Druga zmiana dotyczy zwiększenia środków również przez Ministra Finansów w ramach 

subwencji oświatowej. Jest to kwota 131.452,00 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie 

nauczycieli pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, realizowana również od 1 września 2022 roku. Kolejna zmiana, która nie była 

omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji wynika z  umowy zawartej pomiędzy Gminą 

Kawęczyn, a Ministerstwa Edukacji i Nauki w związku z wnioskiem złożonym przez szkoły z 

terenu Gminy Kawęczyn, a dotyczy organizacji wycieczek w ramach programu „Poznaj 

Polskę”. Ogółem Gmina Kawęczyn otrzymała kwotę 65.000,00 zł na realizację wycieczek, 

która w rozbiciu na poszczególne szkoły wygląda następująco: Szkoła Podstawowa im. 

Strażaków Polskich w Kowalach Pańskich - 20.000,00 zł, Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła 

II w Tokarach - 20.000,00 zł, Szkoła Podstawowa im. Marii Skłodowskiej - Curie w 

Kawęczynie - 15.000,00 zł i Szkoła Podstawowa im. pułkownika pilota Stanisława Jakuba 

Skarżyńskiego - 10.000,00 zł. Kolejne zwiększenie jest wynikiem pisma Wojewody 

Wielkopolskiego, który zwiększa dotację celową o kwotę 1.300,00 zł z przeznaczeniem na 

archiwizację ksiądz Stanu Cywilnego, ksiąg meldunkowych, kart osobowych mieszkańców 

oraz kopert dowodowych pozostających w zasobach archiwalnych organów gmin. Kolejne 

zwiększenie Wojewody Wielkopolskiego to  kwota 5.000,00 zł z przeznaczeniem na pomoc 

państwa w zakresie wychowania dzieci. Następne zwiększenie w wysokości 150. 000,00 zł 

dotyczy przeznaczenia środków na realizację świadczeń rodzinnych na podstawie ustawy o 

świadczeniach rodzinnych oraz na realizację świadczeń z funduszu alimentacyjnego. Kolejna 

zmiana to zwiększenie planu dotacji o kwotę 8.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. Następna zmiana dotyczy 

zwiększenia w wysokości 15.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup opału dla Środowiskowego 
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Domu Samopomocy w Młodzianowie. Skarbnik Gminy powiedziała, że postanowieniem 

dzisiejszej sesji wprowadzamy do planu dochodów i wydatków dodatek węglowy w kwocie 

3.480.750,00 zł. Dodała, że kwota ta  zasiliła już budżet naszej jednostki. Skarbnik E. Balcerzak 

podkreśliła, że są to środki zarówno na wypłatę świadczeń, jak i na obsługę tych świadczeń, 

dlatego ta kwota jest w takiej niepełnej wartości. 

Następnie Skarbnik Gminy przeszła do omówienia zmian w ramach środków funduszu 

sołeckiego, których to zmian dokonały następujące sołectwa: 

1) Sołectwo Kowale Pańskie - zwiększenie zadania zakupu materiałów w ramach 

bieżącego utrzymania dróg - 325 zł, rezygnacja z zadania zawody sportowe - wynajem 

urządzeń rekreacyjnych - 300 zł i zmniejszenie zadania kultywowanie tradycji regionu 

- 22 zł.  

2) Sołectwo Skarżyn – rezygnacja z zadania zakup materiałów w ramach bieżącego 

utrzymania dróg - kwota 553 zł, a także z zadania praca sprzętu w ramach bieżącego 

utrzymania dróg – 346 zł, zmniejszenie zadania zakup kosiarki o kwotę 901,00 zł, 

zmniejszenie bieżących kosztów utrzymania świetlicy wiejskiej - 2.800,00, 

zmniejszenie zadania „Wigilia Jana” - zakup materiałów - 557 zł, zmniejszenie zadania  

zakup materiałów w ramach organizacji zawodów wędkarskich - kwota 250 zł, 

likwidacja zadania zakup nagród w ramach zadania organizacji zawodów wędkarskich 

- 250,00 zł, rezygnacja z remontu świetlicy wiejskiej - 4.400,00, rezygnacja z wyjazdu 

edukacyjnego - 3.800,00, sołectwo przeznacza środki na remont garażu w OSP Skarżyn 

- kwota 13.058,00 zł. 

3) Sołectwo Leśnictwo - zmniejszenie zadania bieżącego utrzymania dróg - praca sprzętu 

- kwota 700,00 zł, sołectwo przeznacza środki na wykonanie przyłącza 

wodociągowego. 

4) Sołectwo Wojciechów - zmniejszenie zadania doposażenie świetlicy wiejskiej - 59 zł, 

zmniejszenie zadania kultywowanie  tradycji i obrzędów Nocy Świętojańskiej - 500 zł, 

zmniejszenie zadania zakup materiałów niezbędnych do organizacji Nocy 

Świętojańskiej - 800 zł, zmniejszenie zadania zakup nagłośnienia z mikrofonem - 

320,00, sołectwo przeznacza środki na zakup mebli ze stali nierdzewnej do kuchni w 

świetlicy - 1.420 zł i zakup opału do świetlicy – 259 zł.  

5) Sołectwo Milejów - zwiększenie zadania bieżącego utrzymania dróg - praca sprzętu - 

501 zł i środki te pochodzą z utrzymania czystości dróg gminnych w ramach zbierania 

śmieci realizowanych poprzez umowę zlecenie.  

6) Sołectwo Tokary Pierwsze - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg - 

zakup materiałów – 530 zł, zwiększenie zadania bieżącego utrzymania dróg - praca 

sprzętu – 400 zł, zmniejszenie zadania kultywowanie tradycji i obrzędów dożynkowych 

- 336 zł, zmniejszenie bieżących kosztów utrzymania świetlicy - 810,00 zł, zmniejszenie 

zadania zakup materiałów do bieżącego utrzymania świetlicy – 276 zł, zmniejszenie 

zadania zakup opału do świetlicy - 300 zł, zmniejszenie zadania podtrzymanie tradycji 

regionu z okazji 660-lecia Tokar - 412 zł, zmniejszenie zadania wymiana okna w części 

garażowej - kwota 300 zł, zmniejszenie zadania zakup drzwi wewnętrznych w strażnicy 

OSP - 300 zł, zmniejszenie zadania montaż drzwi wewnętrznych (technicznych) w 

garażu strażnicy - 200 zł, rezygnacja z zadania odnowienie garażu po wymianie bram 

garażowych - 1000 zł, środki w wysokości 1850 zł sołectwo przeznacza na zadanie 

utrzymanie gotowości bojowej OSP w Tokarach - zakup materiałów, sołectwo 
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wprowadza nowe zadanie zakup materiałów do montażu nagrzewnicy w świetlicy 

wiejskiej - 1000 zł.  

7) Sołectwo Kawęczyn - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg w ramach 

zakupu materiałów – 2017,50 zł, a środki te pochodzą z bieżącego utrzymania dróg - 

praca sprzętu.  

8) Sołectwo Stanisława - sołectwo dokonuje zmian w ramach bieżącego utrzymania dróg 

- praca sprzętu - 14 zł, sołectwo zmniejsza zadanie organizacji spotkania dla 

mieszkańców - 9 zł, zmniejszenie zadania organizacji spotkania dla mieszkańców w 

ramach ubezpieczenia imprezy o kwotę 400 zł, zmniejszenie zadania opłaty za prąd na 

działce sołeckiej – 251 zł, zmniejszenie zadania zakupu części ogrodzenia na działkę 

solecką – 1048 zł, sołectwo przeznacza te środki na koszty wykonania remontu przy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Skarżynie - 1700 zł.  

9) Sołectwo Głuchów - sołectwo zmniejsza zadanie bieżącego utrzymania dróg - zakup 

materiałów - 8294 zł, zmniejszenie zadania utrzymanie dróg - praca sprzętu - 3768 zł, 

zmniejszenie zadania bieżących kosztów utrzymania placu - 495 zł, sołectwo 

wprowadza trzy nowe zadania: zakup tablicy informacyjnej na potrzeby sołectwa - 

2600, zakup wyposażenia cateringowego (stół i 2 ławki - 8 takich kompletów) – 5759, 

przygotowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na boisko – 4200 zł.  

10) Sołectwo Marcinów - sołectwo zwiększa zadanie remontu przydrożnej kapliczki o 

kwotę 2500 zł, sołectwo wprowadza nowe zadanie usunięcia krzaków przy drodze 

gminnej – 5855 zł, środki na powyższe zadania pochodzą z zadania zakupu sprzętu na 

plac rekreacyjno-sportowy – 8016 zł, z którego sołectwo całkowicie rezygnuje.  

11) Sołectwo Dzierzbotki - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg w 

ramach zakupu materiałów o kwotę 1645 zł, sołectwo zmniejsza zadanie 

zagospodarowanie placu zabaw (zakup elementów, montaż, inwentaryzacja 

geodezyjna) o kwotę 1845, zwiększenie zadania utrzymania placów -  zakup materiałów  

- 261 zł, sołectwo zmniejsza zadanie kultywowanie tradycji Nocy Świętojańskiej o 

kwotę 61 zł.  

12) Sołectwo Marcjanów - sołectwo zwiększa zadanie bieżącego utrzymania dróg - zakup 

materiałów - 7175 zł, zwiększenie zadania bieżącego utrzymania dróg - praca sprzętu  - 

1061 zł, środki na wyżej wymienione zadania pochodzą z następujących zadań, z 

których sołectwo całkowicie rezygnuje: zakup opału do świetlicy wiejskiej - 518 zł, 

kultywowanie tradycji poprzez przygotowanie potraw regionalnych - 1000 zł, montaż 

oświetlenia ulicznego - 3000 zł, zagospodarowanie placu przy altanie - 3400, sołectwo 

zmniejsza zadanie organizacji zawodów sportowych w ramach zakupu artykułów do 

przygotowania posiłku o kwotę 318 zł.  

13)  Sołectwo Chocim - sołectwo zmniejsza zadanie bieżącego utrzymania dróg - zakup 

materiałów - 786 zł, środki te przechodzą na zadanie bieżącego utrzymania dróg, ale w 

ramach pracy sprzętu, ponadto sołectwo zmniejsza zadanie bieżące koszty utrzymania 

altany o kwotę 600 zł, rezygnacja z zagospodarowania placu wokół altany - 4400, 

sołectwo przenosi środki na zakup wiaty przystankowej - 5000 zł. 

14)  Sołectwo Siedliska - sołectwo zmniejsza zadanie bieżące koszty utrzymania dróg w 

ramach zakupu materiałów - 3100, zmniejszenie zadania bieżącego utrzymania dróg - 

praca sprzętu - 999 zł, zwiększenie zadania zakupu wyposażenia na cele bojowe dla 

OSP Kowale Pańskie - 471, zwiększenie zadania zakupu wyposażenia do szkoły w 

Kowalach Pańskich – 4128 zł, sołectwo zmniejsza zadanie zawody sportowe - zakup 

materiałów do przygotowania poczęstunku - 500 zł.  
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15) Sołectwo Młodzianów - sołectwo zwiększa zadanie bieżące koszty utrzymania dróg - 

zakup materiałów o kwotę 1959 zł, zwiększenie zadania bieżącego utrzymania dróg w  

ramach pracy sprzętu o kwotę 400 zł, zmniejszenie zadania bieżących kosztów 

utrzymania świetlicy wiejskiej o kwotę 300 zł, rezygnacja z zadania zakątek rekreacyjno 

- wypoczynkowy w ramach zagospodarowania terenu przy świetlicy wiejskiej – 6038 

zł, sołectwo przeznacza środki na zerowanie gniazd w świetlicy wiejskiej - 200 zł, 

usługa kominiarska w świetlicy - 100 zł i zakup mebli do świetlicy wiejskiej - 3083 zł. 

Ponadto Skarbnik Gminy omówiła jeszcze trzy zmiany, które były przedstawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Gminy. Pierwsza ze zmian dotyczy zabezpieczenia kwoty 13.000,00 

zł na opracowanie dokumentacji usunięcia kolizji sieci energetycznej z projektowaną budową 

drogi gminnej w miejscowości Tokary Drugie. Druga zmiana dotyczy zwiększenia zadania w 

ramach realizacji umowy na opracowanie dokumentacji projektowej dla remontu drogi 

gminnej, publicznej w miejscowości Głuchów o kwotę 4.000,00 zł. Natomiast trzecia zmiana 

dotyczy zabezpieczenia 15% wartości kosztorysowej inwestycji modernizacji części Szkoły 

Podstawowej imienia Strażaków Polskich w Kowalach Pańskich – Kolonii. Zaznaczyła, że jest 

to kwota 168.839,02 zł.  

Przewodniczący Rady P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie. 

Radny P. Urbanek odniósł się do dodatku węglowego. Dopytał, czy decyzja w spawie 

rozpatrzenia wniosku, negatywnie bądź pozytywnie będzie miała formę pisemną czy będzie to 

informacja telefoniczna. Radny zapytał również o to, czy kwota, o której wspomniała pani 

Skarbnik wystarczy na realizację i wypłatę przedmiotowego dodatku. Dopytał również o termin 

wypłaty dodatku.  

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że do godzin południowych dnia dzisiejszego, czyli 29 

września do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie wpłynęło 1510 wniosków. 

Ponadto poinformował, że pierwsza wypłata świadczeń nastąpi jutro. Dodatkowo powiedział, 

że przez pierwsze dni składania wniosków z jednego domu składano dwa albo nawet trzy 

wnioski, ale jak wiemy ustawa została znowelizowana i na jedno źródło ciepła można złożyć 

jeden wniosek.  Wójt J. Nowak powiedział, że na terenie gminy mamy około 1600 posesji, a 

do tej pory wpłynęło 1510 wniosków, z czego wynika, że jeszcze nie wszyscy je złożyli. 

Ponadto przypomniał, że termin składania wniosków mija 30 listopada bieżącego roku. 

Następnie poinformował, że zgodnie z nowelizacja ustawy o dodatku węglowym Ośrodki 

Pomocy Społecznej mają 2 miesiące od złożenia wniosku na jego rozpatrzenie i wypłatę 

środków. Dodał, że wypłaty będą realizowane systematycznie zgodnie z kolejnością składania 

wniosków.  Ponadto podkreślił, że węgiel ciągle drożeje. 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022.Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila  
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/355/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) zmiana uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030; 

Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak poinformowała, że zmiany przedmiotowej uchwały były 

omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. Jedna ze zmian dotyczy 

wprowadzenia do planu Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania pn. „Odbiór odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych z terenu Gminy Kawęczyn oraz z Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych”. Skarbnik Gminy powiedziała, że Gmina 

Kawęczyn jest w trakcie przygotowywania specyfikacji i rozpisywania przetargu dla 

przedmiotowego zadania na przyszły rok. Dodała, że szacowana wartość tego zadania na rok 

2023 to kwota 620.969,00 zł. Kwota ta powinna zostać zabezpieczona w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na rok 2023, aby możliwe było sfinalizowanie umowy z wyłonionym 

Wykonawcą. Druga zmiana dotyczy zadania, które było częściowo prezentowane przy 

zmianach uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Nadmieniła, że chodzi o zadanie 

modernizacji części Szkoły Podstawowej imienia Strażaków Polskich w Kowalach Pańskich - 

Kolonii. Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że zadanie realizowane będzie przy współudziale 

środków w ramach Programu Polski Ład. Dodała, że w tym roku na przedmiotowe zadanie 

została zabezpieczona kwota 15% inwestycji, a na przyszły rok powinniśmy zabezpieczyć 

kwotę w wysokości 956.754,00 zł plus koszty wynagrodzenia dla inspektora nadzoru w 

wysokości 25.000,00 zł. Kwota ta wynika z rozpisanego przetargu i jest konieczna w celu 

ostatecznej realizacji inwestycji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś 

pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2022-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-
2030; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/356/2022 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022 - 2030. 

 

 
c) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030;  

 
Głos zabrała Zastępca Wójta Elżbieta Tomczak, która powiedziała, że procedurę 

przygotowywania strategii rozpoczęliśmy ponad rok temu. Przypomniała, że impulsem do 

podjęcia tych działań były zmiany w ustawie dotyczącej zasad prowadzenia polityki regionu, 

która od końca 2020 roku określała procedurę opracowywania strategii po to, aby ta strategia 

miała moc wiążącą. W związku z tym 27 lipca 2021 roku Rada Gminy Kawęczyn podjęła 

uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowywania strategii na rok 2022 - 2030, która 

określała harmonogram działań przy tworzeniu strategii oraz zakres merytoryczny, jaki 

strategia miała obejmować. Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że podjęliśmy takie 

działania po to, aby nasza strategia dostosowana była do obowiązującego prawa. Następnie 

dodała, że istniejąca strategia potrzebowała aktualizacji ze względu na zmieniające się 

uwarunkowania społeczne i gospodarcze. Podkreśliła, że chcieliśmy opracować strategię, która 

będzie przystosowana po to, abyśmy mogli sięgać po środki zewnętrzne (środki unijne, środki 

krajowe). Projekt strategii został opracowany przez pana profesora doktora habilitowanego 

Andrzeja Raszkowiaka, który został wybrany w formie zapytania ofertowego. Strategia była 

poddawana konsultacjom, które odbyły się w okresie od 16 maja do 27 czerwca bieżącego roku. 

W okresie tym mieszkańcy, przedsiębiorcy, organizacje pozarządowe mogły wnosić swoje 

spostrzeżenia, uwagi po to, aby ta strategia odpowiadała na potrzeby naszej społeczności 

lokalnej. Ponadto dodała, że strategia była też konsultowana, uzgadniana oraz akceptowana 

przez samorządy sąsiednich gmin, ponieważ jest to wymóg ustawowy. W czerwcu została 

podjęta uchwała przez Zarząd Województwa Wielkopolskiego, która opiniowała pozytywnie 

projekt naszej strategii. Ponadto uzyskaliśmy zgodę na odstąpienie od przeprowadzenia 

strategicznego oddziaływania na środowisko. Zastępca E. Tomczak powiedziała, że strategia 

zawiera kilka rozdziałów. Jest to głównie diagnoza demograficzna, społeczna i gospodarcza 

naszej gminy. Poinformowała, że w strategii jest rozdział, który porównuje naszą gminę na tle 

ościennych samorządów powiatu tureckiego. Zastępca Wójta powiedziała, że strategia ma 

około 90 stron i zachęciła do zapoznania się z nią. Poinformowała, że po podjęciu uchwały o 

przyjęciu strategii rozwoju zostanie ona opublikowana na stronie gminy i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Następnie powiedziała, że na początku strategii przedstawiona została 

sytuacja demograficzna. Ponadto nadmieniła, że strategia zawiera dużo wykresów, analiz, 

wyniki konsultacji i ankiety przeprowadzonych wśród mieszkańców. Zastępca Wójta 

powiedziała, że  działania ujęte w naszej strategii zostały podzielone w ramach pięciu celów. 

Pierwszy z nich to rozwój kapitału ludzkiego - oświata, kultura i sport oraz opieka społeczna. 

Dodała, że są to zadania związane z rozwojem naszego społeczeństwa. Następnym celem jest 

rozwój infrastruktury społecznej i technicznej, który jest dedykowanym dla naszych 

mieszkańców. W tych celach zawierają się zadania inwestycyjne takie jak: drogi, kanalizacja 
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czy inna infrastruktura niezbędna do funkcjonowania i rozwoju naszej gminy. Ponadto dodała, 

że kolejnym z działań jest rozwój gospodarczy, w tym sektora rolniczego. Z przeprowadzonych 

diagnoz, analiz i ankiet mieszkańców wynika, że na terenie naszej gminy występuje potrzeba 

rozwoju gospodarczego, dlatego w ramach tego celu zostały zaplanowane konkretne działania. 

Następnie Zastępca E. Tomczak powiedziała, że kolejnym celem jest zarządzanie publiczne, w 

którym chodzi głównie o cyfryzację urzędu oraz inne zadania wynikające z przepisów, które 

nakłada na nas ustawodawca. Ostatnim z celów jest ochrona środowiska, czyli wszystkie 

działania związane z ochroną środowiska tj. odnawialne źródła energii, oczyszczalnie ścieków. 

Zastępca Wójta podkreśliła, że ostateczna wersję Strategii Rozwoju Gminy Kawęczyn 

zaprezentował pan profesor Andrzej Raszkowski podczas ostatnich komisji Rady Gminy.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania. 

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030. Odbyło 

się głosowanie jawne imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/357/2022 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju 

Gminy Kawęczyn na lata 2022 – 2030. 

 
d) wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie  umową użyczenia pomieszczeń znajdujących 

się w budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach Pańskich – Kolonia; 

 
Podinspektor Paulina Tyczyno przedstawiła treść projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  
 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  przejęcie  umową użyczenia 

pomieszczeń znajdujących się w budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach 

Pańskich – Kolonia. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie umową użyczenia pomieszczeń 
znajdujących się w budynku strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach 
Pańskich – Kolonia;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila  
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/358/2022 w sprawie wyrażenia  zgody  na  

nieodpłatne  przejęcie  umową użyczenia pomieszczeń znajdujących się w budynku 

strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kowalach Pańskich – Kolonia. 

 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  położonych w miejscowości Marianów-Kolonia;  

 

Podinspektor Paulina Tyczyno przedstawiła treść uzasadnienia do uchwały.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.   

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  położonych w miejscowości 

Marianów-Kolonia. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości Marianów-
Kolonia;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/359/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości  położonych w miejscowości Marianów-Kolonia.  
 

f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

cywilno-prawnej na zajęcie części działki drogi wewnętrznej będącej własnością gminy 

Kawęczyn; 

Podinspektor Paulina Tyczyno przedstawiła treść uzasadnienia do uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Radny P. Urbanek powiedział, że sieć światłowodowa jest już położona, dlatego zapytał, 

dlaczego dopiero teraz jest wywoływana uchwała.  

 

Podinspektor P. Tyczyno wyjaśniła, że zgodna na lokalizację sieci była wyrażona na 3 lata, 

ponieważ na taki okres czasu może zostać ona wyrażona tylko przez Wójta, a dla zgód na okres 

powyżej 3 lat wymagana jest zgoda Rady Gminy.  W związku z czym niezbędne było 

wywołanie przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy cywilno-prawnej na zajęcie części działki drogi wewnętrznej będącej 

własnością gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
cywilno-prawnej na zajęcie części działki drogi wewnętrznej będącej własnością 
gminy Kawęczyn; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila 

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/360/2022 w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy cywilno-prawnej na zajęcie części 

działki drogi wewnętrznej będącej własnością gminy Kawęczyn. 

 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Sylwester Przyłęcki , 
Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski , Paweł Urbanek  
NIEOBECNI (3) 
Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz Mila  
 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LV/361/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Ad. 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

Radny K. Rygas prosił o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych wniosku w sprawie 

zebrania poboczy w ciągu drogi powiatowej relacji Skarżyn – Żdżary. Wskazał, że chodzi o 

odcinek od miejsca, gdzie kończy chodnik w Skarżynie, aż do skrzyżowania w Marcjanowie. 

Dodał, że woda zamiast spływać do rowów to leci drogą.  

 

Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że było ostatnio z dzieckiem w szpitalu na doraźnej pomocy 

w szpitalu w Turku i czekał kilka godzin zanim ta pomoc została udzielona. Ponadto przytoczył 

fakt, że jeszcze dwie inne osoby z dość poważnymi problemami zdrowotnymi czekały na 

poczekalni, a pomoc nie została im od razu udzielona. Radny podkreślił, że personel zupełnie 

nie reagował na poważny stan osób, które oczekiwały w kolejce na przyjęcie.   

 

Sołtys S. Wincenciak przytoczył podobną sytuacje, która dotknęła jego wuja. Zaznaczył, że 

jego wuja miał problem z dużym ciśnieniem i też czekał sporo czasu zanim go przyjmą. 

Natomiast jak wypuszczali go ze szpitala to w wypisie nie było informacji z jakim ciśnieniem 
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opuszczał szpital. Ponadto dodał, że w szpitali panuje dziwny zwyczaj robienia wszystkich 

badań, nawet jeżeli nie są one konieczne. Natomiast nie robi się tego co powinno być wykonane 

w pierwszej kolejności. Sołtys zaproponował, aby na obrady Rady Gminy zaprosić Starostę 

Tureckiego bądź dyrektora szpitala.  

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że pojawia się możliwość uzyskania dofinansowania do 

wymiany eternitu na budynkach gospodarczych. Poinformował, że nabór wniosków ma mieć 

miejsce prawdopodobnie od 17 października do 15 listopada bieżącego roku. Dodał, że ma to 

być kwota 40 zł do 1 m2. Radny poprosił o śledzenie strony Agencji Restrukturyzacji i 

Modernizacji Rolnictwa. Ponadto radny zauważył, że ostatnio przejeżdżał koło szkoły w 

Tokarach Pierwszych, gdzie na placu szkoły już o 16:00 świeciły się lampy oświetleniowe, a 

nie było jeszcze ciemno. Przypomniał, że kiedyś był taki sam problem z lampami przy szkole 

podstawowej w Skarżynie.   

 

Wójt Gminy powiedział, że oświetlenie uliczne powinno zapalać się w granicach ok. 30 – 45 

po zachodzie słońca, a gasnąć ok. 30 – 45m minut przed wschodem słońca. Ponadto zaznaczył, 

że prawdopodobnie ktoś ingerował w godziny, kiedy oświetlenie uliczne ma się świecić i 

gasnąć, i jest tak, że lampy zapalają się równo z zachodem słońca, a gasną równo ze wschodem 

słońca.  Dodał, że teraz już nie ma pracowników w Urzędzie, ale jutro sprawdzi, czy ktoś z 

Głuchowa zgłaszała problem z oświetleniem.  

 

Radny G. Dzikowski powiedział, że nie chodzi o oświetlenie uliczne na Parceli. Zaznaczył, że 

on jechał na Parcel, a lampy świeciły się przy szkole podstawowej w Tokarach.  

 

Wójt J. Nowak powiedział, że to jest osobne oświetlenie należące do szkoły i będzie to 

wyjaśniał. Następnie odniósł się do informacji dotyczącej dofinansowania do wymiany 

eternitu. Poinformował, że Urząd Gminy nie otrzymał jeszcze żadnej oficjalnej informacji w 

tym temacie. Dodał, że jeżeli otrzymamy jakieś informacje w tej sprawie to będziemy działać 

zgodnie z wytycznymi, które powinny zostać nam przedstawione.   

 

Radny P. Urbanek odniósł się do kilku spraw, które wcześnie zgłaszał. Poinformował, że chodzi 

o drogę relacji Kawęczyn – Dzierzbotki, gdzie brakuje oznakowania. Radny powiedział, że nie 

wie, jak doszło do ich zniknięcia z miejsca, w którym powinny być. Zaznaczył, że brakuje 

dwóch znaków na zakręcie (sierżantów), a także znaku informującego o ostrym zakręcie koło 

strugi. Radny poinformował, że jeszcze jakiś czas temu znak informujący o ostrym zakręcie 

był praktycznie położony na ziemi, ale ona go wyprostował, a teraz go w ogóle nie ma. 

Przypomniał, że już dość dawno zgłaszał wniosek o umiejscowienie koło OSP w Kawęczynie 

znaku kierunkowego informującego o tym, że jest to droga do Dzierzbotek ze wskazaniem, jaka 

odległość jest do Dzierzbotek. Podkreślił, że ta sprawa toczy się już około pół roku. Ponadto 

radny zgłosił, że w dalszym ciągu nie został naprawiony dach w szkole podstawowej w 

Kawęczynie. Zaznaczył, że jak pada deszcze to z dachu nadal cieknie.  

 

Wójt Gminy J. Nowak zobowiązał się do kontaktu telefonicznego z radnym Pawłem 

Urbankiem w dniu jutrzejszym w  celu wyjaśnienia mu na jakim etapie są zgłaszane przez niego 

sprawy. Ponadto powiedział, że w ostatnim czasie nie można doprosić się np. naprawy 

uszkodzonego przepustu w Będziechowie. Dodał, że firmy budujące drogi mają dużo pracy, że 

względu na dużą ilość zleceń spowodowanych m. in. realizacją inwestycji w ramach środków  

PROW-u, których okres realizacji niebawem się kończy.   

 

Radny G. Dzikowski zapytał, czy naprawa uszkodzonego mostu odbędzie się w ramach 
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gwarancji.  

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że on osobiście nie zajmował się tym tematem, tylko 

stanowisko merytoryczne, ale z uwagi na braki kadrowe będzie musiał zająć się sam tą sprawą.   

 

Radna K. Brzychcy zgłosiła nadłamanie krawędzi asfaltu w ciągu drogi gminnej. Zaznaczyła, 

że jest to zaraz za skrzyżowaniem z drogą powiatową. 

 

Przewodniczący P. Gebler powiedział, że należałoby go wyciąć i zrobić nadlewke w tym 

miejscu.  

 

Radna K. Brzychcy powiedziała, że nie jest on całkowicie nadłamany, tylko tak jakby podgięty.  

 

Wójt Gminy J. Nowak zapytał, kiedy mogło się to stać. Dopytał, czy to uszkodzenie było już 

w sobotę. Przypomniał, że wtedy było zebranie wiejskie w Młodzianowie, w którym 

uczestniczył.  

 

Radna K. Brzychcy powiedziała, że nie wie kiedy to się mogło stać, ale w sobotę jeszcze tego 

uszkodzenia nie było, a w poniedziałek już było.  

 

Wójt Gminy powiedział, że zajmie się tą sprawą.  

 

Radny S. Kasprzak odniósł się od wypowiedzi radnego Pawła Urbanka mówiąc, że oprócz 

znaków zgłoszonych przez radnego znikają też znaki informujące o szlakach konnych. Radny 

zaznaczył, że nie wie, dlaczego akurat w tym miejscu tak często giną znaki.  

 

Radny G. Dzikowski powiedziała, że nic się nie zmieniło z zakresie przeładowanych 

samochodów, które jeżdżą przez drogę w Będziechowie. Zaznaczył, że one nadal jeżdżą, a teraz 

ma to częściej miejsce w soboty.  

 

Wójt Gminy przypomniał, że jutro jest ostatni dzień, kiedy można złożyć wniosek o dodatek 

dla strażaków za akcje ratownicze. Nadmienił, że wniosku będą przyjmowane cały czas, ale 

podkreślił, że jutro mija termin, kiedy dodatek ten można otrzymać z wyrównaniem od stycznia 

bieżącego roku. Ponadto powiedział, że mamy wycenę gruntów pod budowę drogi Kawęczyn 

– Zosinów z wyjątkiem jednego przypadku, gdzie jeden z właścicieli zmarł i toczy się 

postępowanie spadkowe. Wójt Gminy przypomniał, że z dniem jutrzejszym, czyli 30.09.2022r. 

kończy się projekt w ramach, którego dofinansowane jest funkcjonowanie żłobka. 

Poinformował, że aktualnie mamy 27 dzieci, ponieważ 8 odeszło. Nadmienił, że 4 dzieci poszła 

do przedszkoli, dwie rodziny się wyprowadzają z terenu naszej gminy, dlatego dzieci nie będą 

uczęszczały do naszego żłobka, a dwa ostatnie przypadki dotyczą rodzin, gdzie jeden z 

rodziców nie ma pracy i będzie opiekował się dzieckiem. Wójt Gminy powiedział, że jest dwoje 

dzieci, które ze względu na to, że są za malutkie nie mogą jeszcze uczęszczać do żłobka, a 

rodzice chcieliby, aby tak było. Dodał, że przyjęcie tej dwójki dzieci może mieć miejsce na 

przełomie roku. Podkreślił, że zainteresowanie jest i prawdopodobnie w najbliższym czasie 

liczba dzieci uczęszczających do żłobka będzie wynosiła 32 osoby. Ponadto powiedział, że w 

dniu dzisiejszym spotkał się z panią dyrektor, aby omówić z nią ofertę promującą żłobek. 

Podkreślił, że w najbliższym czasie chciałby przedstawić radnym tzw. raport dotyczący 

funkcjonowania żłobka. Wójt Gminy odniósł się również do artykułu w gazecie, który mówił 

o tym, że opłaty w naszym żłobku wzrosły o 600%. Wyjaśnił, że w ten sposób moglibyśmy 

mówić, że do tej pory te opłaty były 6 razy mniejsze. Dodał, że opłata jaka była do tej pory w 
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wysokości 150 zł nie ma w żadnym żłobku w Polsce. Ponadto Wójt J. Nowak powiedział, że 

wstępnie został przymierzony termin wspólnych posiedzeń komisji na 20 bądź 21 października. 

Przypomniał, że miesiąc październik jest miesiącem uchwalania podatków. Nadmieni również, 

że może być taka sytuacja, iż w październiku będą z tego tytułu dwa posiedzenia komisji, aby 

nie było jednego kilkugodzinnego posiedzenia, chyba że radni woleliby takie rozwiązanie. 

Podsumował, że termin komisji zostanie ustalony z przewodniczącymi poszczególnych 

komisji.  

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 10. Zamknięcie LV Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LV Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

 

                       Protokołowała                                                           Przewodniczył   

 

                  Magdalena Krakowiak                                                     Piotr Gebler 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


